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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 05.12.2022 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd : zie lijst onderaan 
 
René Heye heet iedereen van harte welkom en laat weten dat de sint een klein presentje 
bracht om iedereen dubbel en dik te bedanken voor alle inspanningen van de voorbije jaren. 
René vertelt ook dat hij recent de diagnose van kanker kreeg; één operatie is al achter de 
rug, maar er volgen er nog enkele. Hij verontschuldigt zich alvast, mocht hij de komende 
periode een vergadering missen. 
 
1. verslag sportraad 14 september 2022 
Feedback van het college van burgemeester en schepenen na adviezen sportraad 
september: 

- Circusateljee Spelati werd officieel erkend als sportvereniging. Welkom Spelati! 
- Alle 6 evenementenspeerpuntacties werden erkend. 

Marc Somers komt terug op het voorstel uit vorige sportraad dat clubs zonder infrastructuur, 
de clubs mét infrastructuur financieel zouden moeten kunnen helpen/ondersteunen. Dat zou 
toch eens bekeken mogen worden.  
De gesprekken tussen het gemeentebestuur en bvba Amigos en bvba The Sky Is The Limit 
i.v.m. gestegen energiekosten, worden na de jaarwisseling gestart. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
2. Advies aanvraag evenementenspeerpuntactie VTT De Doortrappers  
Veldtoertocht van WTC De Doortrappers op zondag 20-08-2023. 
Achille licht toe. Er is keuze tussen 2 afstanden: 25 en 45 km. Vertrek en aankomst bij KFC 
Halle. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 
3. Advies ontwerp nieuw reglement Z-pas 
Aan de raad voor maatschappelijk welzijn (RMW) van 20 december wordt het vernieuwde Z-
pas reglement (zie bijlage) ter goedkeuring voorgelegd. 
De twee belangrijkste wijzigingen zijn: 
- het aantal voordelen vanuit het lokale bestuur werd uitgebreid.  
- er wordt nu een beperkte toelage aan de erkende Zoerselse verenigingen voorzien; ocmw 
Zoersel zal op vraag aan erkende verenigingen met een Z-label, de helft van de gegeven 
korting op het lidgeld terugbetalen, indien die korting minstens 50% bedraagt.  
 
Vragen/opmerkingen: 
- (per mail van Anne P: Danco Movado krijgt heel vaak de vraag om een korting toe te staan, 
maar de club kan hier niet op ingaan. Net omwille van het bewust heel lage lidgeld, is er 
geen marge om zo’n vragen op te vangen, ook niet als slechts de helft bijgepast wordt. 
Lidgelden optrekken kan toch ook niet de bedoeling zijn? Beter zou zijn dat de gemeente de 
volledige 50% korting opvangt.) 
- Ilse (TSTIL): op welke concrete manier moeten we de aanvraag indienen en vanaf wanneer 
gaat het in? Aanvragen verlopen via een daartoe voorzien formulier van ocmw Zoersel.  
Bij goedkeuring door de RMW op 20/10, gaat de regeling onmiddellijk in. D.w.z. dat gegeven 
lidgeldkortingen in 2022 nog in aanmerking komen voor een gedeeltelijke terugbetaling, als 
ze voor februari 2023  worden aangevraagd. 

mailto:sport@zoersel.be
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De dienst maatschappelijk welzijn zal na 20/12 nog communiceren naar de verenigingen 
over de juiste aanvraagprocedure en -timing. 
- Paul VW (KFC Halle) en Marc S (Scabazoe) juichen het voorstel van de gemeentelijke 
bijdrage toe. KFC Halle draagt al lang het Z-label. 
- Jef J: De Natuurvrienden dragen ook al lang het Z-label; hoewel ze vele leden op leeftijd 
hebben, werd er nog nooit een vraag gesteld rond reductie lidgeld. Jef heeft nooit geweten 
dat het engagement jaarlijks te vernieuwen was. Hoe verloopt dat? Blijkbaar zijn er clubs die 
hierover een jaarlijks telefoontje krijgen, maar anderen dan weer niet. Per mail zou beter zijn. 
Ander voorstel: bij indiening van de werkingssubsidieaanvraag, de mogelijkheid geven een 
vinkje aan te duiden dat je al dan niet een Z-label aanvraagt voor het jaar nadien. 
Er zijn ook verenigingen aanwezig die de Z-pas en het Z-label niet kennen. 

 
➔ De sportraad geef positief advies over het vernieuwde Z-pas reglement. Als dit 

bijkomende verenigingen kan stimuleren om laagdrempeliger te worden, juicht de 
sportraad dat uiteraard toe. 
Er kan best ook extra ingezet worden op het breed bekend maken van de Z-pas 
en toepassingen ervan. 

 
Aanpassing werkingssubsidiereglement sportverenigingen? 
Wat gedacht van het voorstel om clubs met een Z-label te belonen via het puntensysteem 
van het werkingssubsidiereglement? 
Er zijn voorstanders, maar vooral ook twijfelaars om het mee te nemen in het 
puntensysteem: hoeveel punten dan? Clubs moeten er ook niet aan verdienen… 
Els vraagt zich af bij welke clubs het lidgeld de laatste jaren (fel) gestegen is. Wordt er altijd 
bij stilgestaan, dat de deelnamedrempel verhoogt in zo’n geval? 
In de realiteit zijn er natuurlijk de inflatie en gasprijzen, waardoor clubs soms wel móeten 
opslaan. 
Stilstaan bij een laagdrempelige werking is sowieso zinnig: in het voorjaar staat er alvast nog 
een vorming op de planning rond dit thema. De datum wordt nog doorgespeeld. 
Marc G (TC  verwijst naar het project ‘zorgzame buurten’: misschien dat in het kader daarvan 
ook nog drempelverlagende maatregelen komen… 
Besluit: De tijd is nog niet rijp om snel snel het subsidiereglement aan te passen. 
Het reglement herschrijven zou ook in een breder licht gezien moeten worden.  
Wordt vervolgd. 
 
4. Terugkoppeling bevraging inwonerspanel over vrije tijd 
In de zomermaanden werd een 400-koppig inwonerspanel (statistisch relevante steekproef) 
bevraagd over het vrijetijdsaanbod in onze gemeente. Ook voor de verenigingen leverde dit 
interessante info op. Zie bijlage voor de volledige resultaten. 
Enkele opvallende zaken: 
- voor 58% van de bevraagden is het openbaar aanbod voor niet-leden onvoldoende gekend. 
→ aankondigingsborden, wekelijkse nieuwsbrief en dag-na-dagkrant zijn de meest 
gebruikte infobronnen. Bij -45 jarigen ook Facebook. 
- 1/3 van de bevraagden kent het aanbod aan verenigingen onvoldoende.  
→ op de online verenigingengids ontbreken nog steeds enkele sportverenigingen: Bosch - 
Boys, Drengel Sport, FC De Pelikaan, K.F.C. Sint Martinus Halle, LRV Sint Elisabeth 
Zoersel, Omnisport Zoersel. We gaan deze verenigingen helpen om zich te registreren. 
→ een papieren verenigingengids werd eerder al geopperd. Dit idee wordt niet weerhouden, 
uit vrees dat deze altijd snel achterhaald zal zijn, door verenigingen die verdwijnen en 
nieuwe die erbij komen. 
 
Vragen/opmerkingen: 
Els O (Handbalclub) vraagt zich af of omliggende gemeenten ook promotie maken voor 
sporten die niet in alle gemeentes te vinden zijn, zoals handbal. Nele informeert haar 
collega’s, zodat die bij vragen altijd kunnen doorverwijzen naar Handbalclub Zoersel. 
 



3 
 

5. Stand van zaken bouwproject ‘buurtpaviljoen’ in de Achterstraat in het kader van 
buitensport  

Momenteel zitten we in de fase: zoektocht naar architect. De deadline voor het indienen van 
een offerte is woensdag 14/12. Er lieten alvast 2 geïnteresseerden zich horen. 
In voorjaar 2023 wordt samen met de ontwerper dan een bestek voor de uitvoering 
opgemaakt. 
Tegen zomer 2023 zullen de werken hopelijk kunnen starten. 
De werkgroep van waaruit het idee vertrokken is zal zeker verder betrokken worden bij de 
verdere uitwerking. 
 
Vragen/opmerkingen: 
Is er al een leuke naam gevonden voor ‘den hangar’? Nog niet echt, ideeën zijn altijd 
welkom. 
 
6. Stand van zaken dossier intergemeentelijk zwembad  
De haalbaarheidsstudie werd begin september opgeleverd. 
Daarin wordt Ranst (Moervelden) naar voren geschoven als locatie, gezien de locatie 
Pulderbos voor een recreatiebad moeilijk blijkt. De locatie Moervelden geniet echter niet de 
Zoerselse voorkeur. 
Intussen hebben de 3 gemeentes de resultaten onderling besproken, en wordt nu toch een 
alternatieve piste verkend; nl. i.p.v. zelf een nieuw zwembad te bouwen, onderzoeken of het 
afkopen van zwemuren voor scholen in het nieuwe zwembad van Lille een (betaalbare) 
oplossing kan bieden? Dat zwembad opent in het najaar van 2024. 
Zandhoven en Zoersel gaan hun oor te luisteren leggen bij Lille: is er nog ruimte voor extra 
schoolzwemmers uit andere gemeenten en wat zou de kostprijs zijn in dat geval? Als we het 
antwoord daarop kennen, hopen we deze winter een ei te kunnen leggen: gaan we toch voor 
een eigen zwembad? Of gaan we zwemmen in Lille? 
 
Vragen/opmerkingen: 
- Hoe staan de scholen tegenover Lille? Dat was in de scholenbevraging van 2019 nog geen 
optie, maar de aanrijtijd is quasi idem als Wijnegem, en daar stonden ze destijds niet achter.  
- Is Sportoase Elshout in Brasschaat ook geen optie voor de scholen? Daar zitten de uren 
overdag inmiddels vol. Schilde zou er de laatste uurtjes bemachtigd hebben. 
 
7. Bekendmaking vakantieaanbod 2023 
De gemeente wil het aanbod aan kampen, initiaties, stage voor kinderen tijdens de 
schoolvakanties graag mee actief in de kijker plaatsen. We trachten in januari een mooi 
overzicht weer te geven op onze website.  
Willen alle clubs die iets aanbieden voor een breed publiek alle gegevens doorspelen vóór 4 
januari? Vooral een URL-link naar de eigen website met alle info is noodzakelijk, want het 
gemeentelijke overzicht linkt daar naar door. 
 
8. Bovenlokaal nieuws 

• Toolkit voor sportclubs van Sport Vlaanderen = heel interessante bundeling van 
allerlei info voor alle sportclubs. Bekijk het eens! 

• Fiscale attesten bij sportkampen: info over het online portaal volgt nog. In de 
vernieuwde aanpak, is het niet meer nodig om in vak I van het attest door de 
gemeente te laten ondertekenen. Je mag nu zelf verklaren erkend te zijn door de 
gemeente. 

 
9. Planning activiteiten 

- december:  
o 10-12-2022 Dag van de trainer  
o 22-12-2022 (Halle) en 29/12/2022 (Zoersel en Sint-Antonius) 

Fruitmandjes 80-plussers; zo’n 1400 exemplaren in totaal. 
Gezocht: helpende handen om de mandjes te maken en rond te 
delen.  

https://www.sport.vlaanderen/sportclubs/ondersteuning/toolkit-voor-sportclubs/
https://vlaamsesportfederatie.be/kennisbank/fiscale-attesten-bij-sportkampen
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- februari:  
o 25-2-2023 Vrijwilligersfeest in de Kapel  

Opmerking: volgende keer eens liever op een vrijdag, aangezien op 
zaterdag veel clubs met competitie zitten en dus met toogdienst zitten 
in het eigen lokaal. 

- april:  
o 25-4-2023 vorming vzw-wetgeving  
o 1-4-2023 vrijwilligersbeurs: het idee is dat de verenigingen hier niet 

zelf hoeven staan met een stand. We zullen trachten de ‘vacatures’ 
bij de clubs overzichtelijk weer te geven + iemand vanuit de dienst 
VrijeTijd bemant de stand. In functie daarvan mogen jullie nog een 
bevraging verwachten. 

- mei:  
o 9-5-2023: seniorensportdag 
o ??? kampioenenviering: datum nog te prikken!: ergens 2de helft mei. 

locatie? We vragen het nogmaals aan KFC Eendracht. Evt. opnieuw 
in de Zoest kan ook. 

 
10. Varia 

- Olivier nodigt iedereen uit op de Kerstmarkt in en rond het gemeentehuis komend 
weekend. 
- Olivier was eind november met o.a. sport- en jeugddienst in Bohicon: we hebben er 
vele sportinfrastructuren (allen erg eenvoudig), jeugdcentra en scholen bezocht. Veel 
dank aan de clubs die kledij en materiaal schonken. Dit is heel warm onthaald en 
wordt ginds heel goed besteed. Zie bijlage voor een kort fotoverslag van ginder. 
- Paul vraagt zich af of er sinds de wijzigingen aan het toelagereglement voor 
energiebesparende ingrepen al veel aanvragen kwamen? Jawel. 
VOC Amigos en TTC Sint-Antonius vragen of er met terugwerkende kracht nog 
betoelaging kan gebeuren? Beide clubs hebben de afgelopen jaren geïnvesteerd in 
ledverlichting in hun cafetaria (voor Amigos betreft het de cafetaria van Beuk&Noot). 
Omdat de ondergrens nu naar 1000 euro verlaagd is, voldoen de ingrepen van toen, 
nu wel aan de voorwaarden. 
- Ilse klaagt het gedrag van bepaalde gebruikers in de Zoest aan. TSITL bvba tracht 
als uitbater de energiekosten zo goed als mogelijk te reduceren. Tot vervelens toe 
zetten bepaalde gebruikers de (nood)deuren wagenwijd open, incl. bij regenweer en 
bij 3 °C. Daar moet paal en perk aan gesteld worden. Er wordt geopperd  om te 
bekijken of schorsing mogelijk is. Er staat binnenkort een gebruikersoverleg gepland.  
- Robert (NVZ) neemt afscheid van de sportraad. Hij maakt plaats in het bestuur van 
de Natuurvrienden voor de jongere garde. Een spontaan applaus voor Robert vult de 
zaal. Robert is dan ook lange tijd een heel trouw sportraadslid geweest. 
- Jan Smolders vraagt of het mogelijk is om hun boogschietmateriaal beneden te 
kunnen stockeren in sporthal Beuk&Noot. De materiaalberging staat echter al 
overvol. We gaan ter plaatse bekijken of het eventueel onder de trap naar de tribune 
kan. 
- AC Dal stond tijdens het schoolverlof voor een gesloten deur. Reden = dat de 
poetsvrouwen de deur dichtdraaien na hun ronde, met de beste intenties. 
Als zich dat voordoet: wend u tot VOC Amigos: gsm nummer van Bert Somers = 
0471537780. In tweede instantie: Jan Smolders (0473691647), hij heeft ook een 
sleutel. 
- Marc Somers heeft als ondervoorzitter van de sportraad afgelopen week de koning 
en koningin ontmoet op het gemeentehuis. Hij stak zich daarvoor speciaal in een 
nieuw kostuum en mocht vaststellen dat hare majesteit een erg vriendelijke dame is.  

 
 
 

De volgende sportraad vindt plaats op maandag 13 februari om 20 uur  
in de cafetaria van KFC Sint-Martinus Halle, Lotelinglaan 3. 
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aanwezig:  
René Heye  voorzitter sportraad 
Marc Somers  ondervoorzitter sportraad, Scabazoe 
René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius 
Paul Van Wesenbeeck KFC Halle 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Bert Somers  VOC Amigos 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Anke De Groof  Sukhothai Gym 
Dave Van Lint  Sukhothai Gym 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Kitty Busschodts BBC Floorcouture Zoersel 
Wim De Wree  TTC Zoersel 
Jef Joosten  WSV Natuurvrienden Zoersel 
Robert Bosmans WSV Natuurvrienden Zoersel 
Els Opdenbergh Handbal Zoersel 
Gerda Van Keer Omnisport Zoersel 
Jan Smolders  Sint-Huybrechtsgilde 
Raymond Van den Branden BC Zoersel 
Annemie Pemen WTC De Trappers 
Frank Ceuleman WTC De Windklievers 
Marc Goeman  TC De Kievit 
Francis Peeters  DAL Atletiek 
Eddy Raets  TTC Sint-Antonius 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
verontschuldigd:  
Karen Abelshausen  Pliés & Squats 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Sofie Van Hooydonck  Dansstudio Petit Plié 
Greet Wauters   sportleerkracht Beuk&Noot 
Sven Lauryssen  KFC Eendracht Zoersel 
Tom Volders   TC Den Otter 
Cindy Van Paesschen  gemeenteraadslid 
Romy Goossenaerts  BC Zoersel 
Vera Van Keer en Goedele Delarue LRV Sint-Elisabeth Zoersel 
Ludo Verwulgen  Judoclub Fudoshin 
Anne Peetermans Danco Movado 
Ivo Jennekens   AC Dal 
Danny Verachtert  BBC Floorcouture Zoersel 
Roger Van de Velde Danzoe 
Marc van Overveld peter vaste mountainbikeroute 
Gibb Pemen  De Sleepers 
Stijn Verhaegen KVC Zoersel 
Luc Joris  Tripple Bikers 
Marijke Kumbruck Scabazoe 


